



职业健康安全管理体系认证证书

经北京国金衡信认证有限公司审核，确认

江苏沙钢集团有限公司

统一社会信用代码：91320582134789270G

建立和实施了符合

GB/T 28001-2011/OHSAS 18001:2007

标准要求的职业健康安全管理体系。

体系覆盖的范围

产品和活动范围：

焦炭及焦化副产品、烧结矿、球团矿、生铁、连铸坯、热轧钢材、冷轧钢材、热处理钢板、含铁热压块、矿渣粉的生产、销售、支持性服务(含各类动力能源介质的供给)及相关的管理活动。

地理位置：

江苏省张家港市锦丰镇。

证书注册号:02219S2012R4L 颁证日期:2019年5月8日 有效期:2019年5月8日至2022年5月7日

注: GB/T 28001-2011/OHSAS 18001:2007 认证有效期至2021年3月11日

获证组织应按期接受年度监督审核；本证书与在方框内加贴GHC监督审核合格标识一并使用方为有效。

第一次监督
2020年5月8日前



(授权代表)



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C022-M



GHC地址: 北京市海淀区大柳树富海中心3号楼307号

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会网站 (www.cnca.gov.cn) 和GHC网站 (www.cmiqc.com) 上查询。



OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Audit and Confirm by Beijing Grand Honour Certification Co., Ltd.

Jiangsu Shagang Group Co., Ltd.

Unified social credit code: 91320582134789270G

Has established and implement an occupational health and safety management system in conformity with

GB/T 28001-2011/OHSAS 18001:2007 standard.

The scope covered by this management system:

Products and activities:

Production, selling, supporting service (including the supply of various kinds of power and energy agent) and associated management action of the cokes and coking by-products, sinters and pellets, pig iron, continuous casting billets and slabs, hot rolled steel products, cold rolled steel products, heat treated steel plates and iron-bearing hot-pressed blocks and slag powder.

Physical locations:

Jinfeng Town, Zhangjiagang City, Jiangsu Province.

Certificate registration:02219S2012R4L Issuing date:May.8, 2019 Effective date: From May.8, 2019 to May.7, 2022

Note: GB/T 28001-2011/OHSAS 18001:2007 certification will be valid until 07-05-2022.

The certified organization should accept the annual surveillance audit on schedule. This certificate shall be used in conjunction with annually surveillance audit stamp issued by GHC.

First surveillance
before May.8, 2020

(Authorized Representative)



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C022-M



GHC Add: Fuhai Center, Building No. 3, Room 307,
Daliushu Road, Haidian District, Beijing, China.

The validity of this certificate can be verified from the following website www.cnea.gov.cn & www.cmiqc.com